
Foreldrenes Arbeidsutvalg (FAU) 
 

Møtereferat #3 skoleåret 2023-24 
Dato: 06.03.24 
Tid:  1800-1930 
Sted:  Karuss skole (Lærerværelset) 
 
Tilstede: 

Kl: Navn: 
 Rektor Hege Ose (tilstede 1 del av møtet) 
 Tone Eline Jensen (FAU-leder) 
 Ida Kristine Moe (FAU-nestleder) 

1. Benedicte T. Ranestad 
2. Fareda Mohammed 
3. Sara Simonsen 
4. Siv Rinden 
5. Torgrim Espedalen 
6. - 
7. Sardar Gardi 

8A Linda M. Gyenese 
8B Bente Brokke 
8C Cathrine Lervik 
9A Simon Kösker 
9B - 
9C Nancy Roland 

10A - 
10B Elisabeth Tangen Vik 
10C Ragnhild Langmyr Kragholm 

 
Sak 16/23-24 Velkommen til FAU-møte/Godkjenning av innkalling 
  Innkalling godkjent 
 
Sak 17/23-24 Rektor Hege Ose, forteller om trivselsundersøkelsen: 

Hege gikk igjennom elevundersøkelsen, og tallene fra Karuss er ganske like 
landsgjennomsnittet.  
Trenden er lik, trivselen har gått ned, og mobbetallene har gått opp. 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
*Tallene for 5.kl er visstnok feil, dette er sjekket ut. Her mener lærere at det er god trivsel, og at 
elevene ikke har blitt forklart godt nok hva mobbing er.   



Hvordan jobber skolen med resultatene: 
  Alle lærere 5-10.kl rapporterer tilbake til ledelsen på 3 områder: 

1. Mobbetall - hva kan ligge bak 
2. et område de vil forbedre 
3. et område de vil bevare 

I tillegg tar alle elevene undersøkelsen «klassetrivsel», der får skolen mer spesifikk 
informasjon, denne undersøkelsen er ikke anonym i år. Deretter jobbes det på trinn 
og klassenivå med det som er utfordrende der. 
 
Andre ting skolen ser på er: 
o Utvikling på et trinn over tid 
o Hvordan er resultatene på de andre trinnene? 
o Finnes det trender som er felles for hele skolen? 
o Har det vært noen enkelthendelser på et trinn med utslag på mobbing? Har vi 

mange 9A-saker? Foreldrehenvendelser? 
o Ressurser, organisering og sykefravær? 
o Hvilken informasjon har vi fra elevsamtaler og utviklingssamtaler? 
o Hva har vi observert? 
o Hva forteller «Klassetrivsel»? 
 
På Karuss fant lærerne mye bra å bygge videre på, og har satt i gang noen tiltak for å 
bevare, samt utbedre noen områder. Mobbetallene er kompliserte å forstå, men 
tydelig signal fra elevene at kommentarer er noe de vil ha bort. 
 
Skolen har få meldte saker i år vedr mobbing, per nå 1 sak på barnetrinnet og 1 sak 
på ungdomstrinnet. 

 
Ellers informerte Hege om at Mobilskap er bestilt til klassene, og de håper disse er 
på plass før påske. Ekstra spill er kjøpt inn, aktiviteter er planlagt.  
Trolig og forhåpentligvis vil mobilforbudet i skoletiden også øke trivsel på sikt, samt 
bedre kommunikasjonen. 

 
Sak 18/23-24 17.mai programmet 

Enkel programtekst til kommunens digitale programhefte må videreformidles til 
FAU-leder, eller direkte til lisan.gjendem@kristiansand.kommune.no innen 22.03.24. 
17.mai komite må også huske å evt. søke om tilskudd, samme person/frist som over.  

 
Sak 19/23-24 Gjennomgang søknad lydanlegg 
  FAU har god økonomi: ca 109.000,- på konto per i dag (må ha minimum 25.000). 

 
Høyttaleranlegget som var på skolen er gammelt, og er nå flyttet til Kringkasteren.  
FAU godkjente enstemmig at FAU dekker anlegget som er søkt om (brukes av lærere, 
elever og foresatte til div samlinger). Kostnad estimert til i underkant av 25.000,- 
 
FAU godkjente enstemmig at FAU dekker søknad om busser til skidag 13/3-24 til 
Bortelid, kr 25.000,-   

 
Sak 20/23-24 Skoletur 
  FAU-leder viser til vedtak SU 2016, se vedlegg 1. 

Flere turkomiteer sliter med at foreldre/elever ikke stiller opp. 
 
For fremtiden ønskes det at skolen bidrar med å poengtere viktigheten av Dugnad, 
og det at ALLE stiller. Dette ønskes særlig vektlagt på det første foreldremøtet ved 
skolestart i 8.kl.  
Samt viktigheten av at planlegging bør starte så fort Turkomiteer er valgt. 



8.trinn i år, lager en perm på dugnader og planlegging, som kan brukes fremover, slik 
at ikke alle foreldre må finne ut av alt på nytt hvert år. 
 
Dette gjør vi for at barna våre skal få en god start på 10.kl, den skal bidra til godt 
samhold og gode minner for ungdommen vår. 

 
Dugnadene underveis, skal også bidra til samhold og læring.  
Viktig at foreldre støtter opp, og bidrar med å vise ansvarsfølelse og samhold.  
Det er viktig at alle stiller på Dugnadene som planlegges av turkomiteene. 
Turkomiteene er avhengig av god støtte fra skolen/lærerne.  
 
Per nå er destinasjonen Oslo, men uansett hvilken destinasjon det faktisk blir, så 
trengs det penger i klassekassene, skulle man være heldig å få inn for mye, så kan det 
evt. brukes til skoleballet i 10.kl, slik at egenandelen der blir mindre. 
 
Hvis ikke ALLE bidrar, så ender det med at barna våre ikke får en tur som vi vet at de 
gleder seg til og som de fortjener! 

 
Sak 21/23-24 Eventuelt 

- 
 
Neste planlagte møter: 
11.04.24 (OBS: ikke 10.04.24 som tidligere varslet) 
29.05.24 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Vedlegg 1:  
 

 
 


